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STOLNÍ KALENDÁŘ 2022
Nabídka stolního kalendáře Místopis
okolí Prahy (západní část), který pre
zentuje obce našeho regionu včetně
HolubicKozince na stylových dobo
vých fotografiích, stále platí.
Můžete jej zakoupit na obecním úřadě
a to za 70 Kč.

O HOLUBICKÉ OPLATKY
JE VELKÝ ZÁJEM

Holubické oplatky se u nás těší stále
větší obl ibě a nové příchutě u vás za
bodovaly tak, že už jsme přiobjednávali
novou várku. V těchto dnech je nabíd
ka opět kompletní a dokonce opět bo
hatší o novou příchuť  můžete tak
ochutnat klasické oplatky oříškové,
nugátové, čokoládové, stracciatel la, ti
ramisu nebo novou, velmi zajímavou
verzi trojhránků s mandlemi a čokolá
dovou příchutí.
Chcetel i si zamlsat nebo využít oplat
ky jako malý dárek, stavte se pro ně na
obecním úřadě.
Cena je 35 Kč za kus.

POZOR:
OBDOBÍ HONŮ!

Upozorňujeme, že od listopadu až
do konce ledna probíhá v katast
ru obce HolubiceKozinec  v honit
bě Ing. Mil lera RusavkaErz období
společných mysliveckých honů.
Součástí honitby jsou lokality Erz,
Rusavka, Hradiště, Štípka a další.
Jedná se převážně o soboty, je
však možná i změna termínu (na
pátek).
Doporučujeme vám dbát zvýšené
opatrnosti a pro bezpečnost svoji
a svých čtyřnohých přátel se těmto
lokalitám o sobotách či v dotčených
dnech raději vyhnout.

Pro dotazy a informace o plánova
ných akcích myslivců je k dispozici
kontaktní telefon 739 588 228.

Paní Věra Bittnerová z naší obecní knihovny vám vybírá pár zajímavých titulů
z nové dodávky knih ze Středočeské knihovny Kladno.

Obecní knihovna je otevřena každé pondělí od 1 4 do 1 8 hodin
a každý čtvrtek od 1 5 do 1 7 hodin.

Pozor  ve vánočním období od 23. 1 2. do 31 . 1 2. 2021 bude zavřeno.

PÁR TIPŮ NEJEN K DOMÁCÍMU ZIMNÍMU LENOŠENÍ

PRO DĚTI

Kelly Barnhillová Dívka, která upíjela měsíc
Roald Dahl Matylda

Lucy a Stephen Hawkingovi Jirka a modrý Měsíc
Patricia St.John Poklady pod sněhem
Lucie Kaletová Strašidla na Silvrštejně

Těšíme se
na vás!

ROMÁNY

Katarína Gillerová Dubnové slunce
Nicole C. Vosseler Jižní vítr

Tereza Boučková Život je nádherný
Charlotte Link Temné tajemství rodu Černínů

Rhys Bowen Toskánské dítě

THRILLERY, DETEKTIVKY

Steve Robinson Smrtící hry
Harlan Coben Chybíš mi

Stephen Hunter Snadný terč
Caleb Carr Psychiatr

NOVĚ MŮŽETE ODESLAT
BALÍK PŘES BALÍKOVNU
Na poště Tursko máte nově velmi
výhodnou možnost poslat svůj balík za
výhodnějších podmínek prostřednict
vím služby Balíkovna: z Balíkovny na
Balíkovnu za 65 Kč, balík na dobírku
stojí 84 Kč.
Stačí si v kl idu přes web odeslání při
pravit, uhradit onl ine a pak již stačí jen
balíček na poštu přivézt.
Veškeré bližší informace najdete na
www.bal ikovna.cz.

JARNÍ VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
Vyzýváme rodiče dětí, narozených me
zi 1 . 7. až 31 . 1 2. 2021 , aby se v přípa
dě zájmu o slavnostní uvítání mezi
občánky obce hlási l i od 1 . 1 . na email
n ad a. vym erova@h ol u bi cekozi n ec. cz
a to nejpozději do 28. února 2022.
Do přihlášky je třeba uvést jméno, pří
jmení a datum narození dítěte, adresu
jeho trvalého bydliště v HolubicíchKo
zinci a jméno a adresu rodiče, kam lze
poslat pozvánku (71 4 dní před akcí).
Akt vítání proběhne nejspíše koncem
dubna  termín bude včas upřesněn.



Rozhovor měsíce

Pan Saša Odarčenko s dcerkou

normálně jezdit do práce, bude to s tré
nováním už asi složitější.

Zmínil jste dcerku – nabízí se poptat
se na vaši rodinu…
Mám tři děti  dvě holky a jednoho klu
ka. Starší dcera je ve 2. třídě, syn je
prvňáček (tady v Holubicích) a mladší
dcerka chodí do školky.

To jste to vzal tedy rychle po so
bě.☺ Hraje některá z vašich rato
lestí fotbal?
Ano  syn. Mám jej mezi svými svěřen
ci. Což je také jeden z důvodů, proč je
doma moje trenérská aktivita v podsta
tě vítána. Stejně bych tam s ním nej
spíše byl, vodil ho na tréninky, vozil na
zápasy.

Od kdy vlastně bydlíte v Holubi
cích? Co vás sem přivedlo?
Je to asi dva a půl roku, co jsme s ro
dinou řešil i bydlení. Holubice pro nás
byly ideálem co do našich požadavků
na bydlení, cenové i dopravní dostup
nosti . Neměli jsme tu žádné vazby, ne
znali jsme to tu, byla to vcelku náhoda,
že se vhodné bydlení naskytlo právě
tady. Ale jsme tomu rádi.☺

Jak jste se dostal k trénování? Hra
jete sám fotbal?
Hrával jsem jen malý fotbal  pražskou
Hanspaulku. Ale kolena si už dávno
užila svého, tudíž dnes už nehraji .
(Pozn. red. : Hned jsme se zeptali za
vás  pan Saša má 38 let. ) Byl jsem
rád, že syn si k fotbalu cestičku našel,
že ho baví. Začínal zhruba ve čtyřech
letech pod Jardou Stuchlým. K tréno
vání jsem se dostal  jak se říká  jako
slepý k houslím: tím, jak jsem se se
synem začal na hřišti vyskytovat, se

stalo, že jsem takhle jednou vloni v září
nabídl na tréninku svoji pomoc. Jarda
Stuchlý měl pod sebou vlastně dvě
nejmladší kategorie, se kterými praco
vat současně je hodně náročné – šlo
o mix dětí zhruba od 4 do 7 let. Jeden
trénink jsem pomáhal a pak jsem do
toho spadl rovnýma nohama – začal
jsem trénovat ty nejmladší sám.

Už jste někdy předtím trénoval? Co
je na to potřeba umět nebo mít za
„papír“?
Člověk musí hlavně chtít, věnovat
tomu svůj volný čas  a v rámci FAČRu
si musí udělat alespoň trenérské mini
mum. Což jsem si tedy udělal. Vyšší
ambice v tomto směru zatím nemám,
byť by se nabízelo třeba nejnižší „C“
trenérskou licenci si udělat. Velkou
výhodou je, že na internetu je k dispo
zici spousta materiálu, vhodných pohy
bových her, videí, doporučení, rad, ze
kterých se dá pro práci s dětmi čerpat.

Kolik času vám trénování zabírá?
Nejde jen o to dvakrát v týdnu děti na
hřišti jeden a půl hodiny zabavit. Hod

Když jsme přemýšleli, koho vyzpoví
dat v předvánočním čase, napadla
nás osobnost, spojená s dobrovol
nou aktivitou ve prospěch dětí, se
kterou jste se v této souvislosti
mohli v poslední době setkat na
holubickém fotbalovém hřišti. A sa
mozřejmě nejen na něm. Dovolte,
abychom vám představili pana Sašu
(plným jménem Alexandra) Odar
čenka, trenéra nejmladších fotbalo
vých nadějí TJ Sokol Holubice, pro
které se u nás zažilo trochu nezvyk
lé, ale ve své podstatě milé pojme
nování „pidilidi“.

Podle jména bychom mohli tipovat,
že nejste tak úplně Čech. Jak to
s vámi je? Odkud pocházíte?
Jsem Pražák jako poleno a co se týká
jména, to je prostě jen jméno, byť něja
ké více než stoleté ruské kořínky by se
v naší rodině vyhledat daly.

Nejspíš matete jménem často…
Přesně tak  ale dělám si z toho vlast
ně celý život legraci. Když se mnou
někdo mluví a nezná mne, zná jen to
jméno, často si neodpustí poklonu, jak
mám dobrou češtinu. No bodejť bych
neměl! Dokonce jsem šest let studoval
hereckou konzervatoř, tak mám tu svoji
češtinu i profesionálně prověřenou.

Vy jste profesí herec??
Kdepak… Už jako malé dítě jsem pů
sobil v Dismanově dětském rozhlaso
vém souboru (spolu s několika dnes
docela známými herci jako je třeba
Kryštof Hádek), vystudoval jsem sice
konzervatoř, měl jsem možnost hrát v ně
kol ika divadlech (například ve Straš
nickém divadle nebo v divadle na Ce
letné), ale pak jsem od herectví utekl.

Jakou práci tedy děláte?
Jsem likvidátor pojišťovny, což pro ty,
kteří nikdy nemuseli řešit žádnou po
j istnou událost, může být podivné ne
známé slovo. Ti, kteří už někdy něco
s pojišťovnou řešil i , dobře vědí, o čem
taková práce je…

Jak se dá tento typ práce spojit
s trénérským působením?
Měl jsem štěstí, že jsem v souvislosti
s covidem mohl dlouhou dobu zůstat
doma na home office. Zvládal jsem tak
péči o malou dcerku i trenérské akti
vity. Je pravda, že až budu muset zase

"MOHU NAHRADIT VĚCI,
ALE NIKDY NEMOHU NAHRADIT SVOU ŽENU A DĚTI." (P. Escobar)

Pokračování na str. 4
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Rozhovor měsíce

ně času zabere příprava  vymýšlení
toho, jak je zabavit, aby to současně
mělo hlavu a patu, odpovídalo to náro
kům na věkovou kategori i a přitom mě
lo efekt v rozvoji jej ich pohybových
a fotbalových dovedností. O víkendech
míváme turnaje, zápasy – to k fotbalu
holt patří. Pořád je pravda, že když
mám v týmu syna, mám v něm určitou
motivaci a stejně bych tento čas fotba
lu věnoval. Takhle jen nekoukám a ne
fandím, ale můžu přispět svojí troškou
do mlýna k dobré věci.

Za tento přístup jsou vám jistě
všechny děti, rodiče a lidé z vedení
TJ Sokol Holubice vděční.
Stejně jako ostatním trenérům, kteří
v Holubicích s mládeží pracují, tj . J irka
Fojtík, J irka Stuchlý, Milan Pecník
a Roman Slavíček.

A jak zvládáte práci s tak malými
dětmi? Mít tři malé děti doma je jistě
dobrá průprava, ale mít jich – kolik
vlastně?
Dětí mám v týmu celkem 1 8. A to už je
pěkná nadílka  obzvláště teď, když ne
můžeme moc být venku na hřišti a cho
díme do tělocvičny. Tam je to vskutku
náročnější  na hřišti se těch 1 8 ukřiče
ných hlásků, jej ichž majitelé ze sebe tu
energii prostě potřebují vydat a vy
dávají, tak nějak víc rozptýlí… ☺

Jak se na vašich svěřencích pode
psala covidová doba? Promítla se
nějak negativně do jejich kondice
nebo týmovosti?
Výhodou mé věkové kategorie je, že
děti nevyšly se zavedením onl ine výu
ky z kontaktu, protože jsou to ještě děti
školkové. Takže se po celou dobu ví
daly denně. Jen běžně trénovat jsme
v některých obdobích nemohli . Co se
týče kondice, pořád jsme na vesnici
a tady je pro děti běhat a hrát si venku
vcelku normální. Obecně jsou ale po
hybové dovednosti dětí, které se mimo
školní tělocvik žádné další pohybové
aktivitě nebo sportu nevěnují, dost sla
bé. Že občas někoho po tréninku bolí
nožičky nebo je trochu unavený, to ke
sportu patří. Pohyb musí hlavně bavit –
žádný kroužek, natož sport, nemůže být
jen pokračováním školy nebo školky,
příležitostí k "odložení" dítěte. Když dě
ti nějaká pohybová aktivita baví, přiná
ší j im radost, těší se na každý další tré
nink, a i nějaká chvilková bolístka se
snáší lépe.

Nabízí se otázka fotbalových úrazů
u té nejmladší věkové kategorie.
Musím zaklepat, ale nějaké vyloženě
úrazy jsme neměli . Děti jsou v tomhle
věku ještě hodně „gumové“, nemají ta
kovou sílu, aby si až tak vzájemně ublí
ži ly, když se někdo třeba netrefí do
míče, ale někomu druhému do nohy…

Je obecnou pravdou, že v dnešní
počítačové době mají děti méně po
hybu, než tomu bývalo dříve. Jak to
vnímáte jako rodič i trenér?
Mrzí mne, jak často bývá na základ
ních školách nekvalitní výuka tělesné
výchovy. Jít s dětmi místo tělocviku na
procházku je možná někdy nutné, ale
nesmí se z toho stát pravidlo. Děti
potřebují pravidelné pohybové aktivity,
a jak se zdá, školní tělocvik (se všemi
nutnými přesuny a přípravami často
velmi krátký a nedostatečný) je pro ně
málo. Každé dítě by mělo mít mimo
školu ještě nějaký pohybový kroužek
nebo sport. Ano, zrovna u nás moc
možností není – o to víc bych rád ape
loval na rodiče, aby zkusil i dětem na
bídnout právě fotbal. U malých jde ve
velkém o obecné pohybové aktivity,
které prospějí každému (a každé  má
me v týmu momentálně i čtyři holky),
i když z něj do budoucna nebude zrov
na nový “Messiáš“. Jde o pohyb a také
o základy dětských kolektivních vzta
hů, jakousi první partu. To můžeme na
bídnout. V případě zájmu budete vítáni
a to napříč všemi věkovými kategorie
mi, které u nás máme. ☺

Hrajete s těmito dětmi i nějaké zápa
sy? V létě při holubické fotbalové
exhibici jsme mohli jejich hru vidět,
ale existují pro ně i nějaké soutěže?
Dřív pro tak malé děti soutěže nebý
valy, ale nově Okresní fotbalový svaz
Prahazápad zaštiťuje pro nejmladší
věkovou kategori i turnaje 3+0. (Pozn.
red. : Pro fotbalu méně znalé jde o hru,
kdy svůj zápas hrají 3 děti bez branká
ře. ) Celkem je v této soutěži 1 0 týmů
(kromě Holubic například Statenice,
Třebotov spojený s Chotčí nebo Po
vltavská fotbalová akademie). Většinou
se hraje 5 zápasů po 1 2 minutách.

Jak je náš fotbalový potěr v těchto
turnajích úspěšný?
Musím s hrdostí říci, že je hodně
úspěšný – zatím jsme ještě ani jednou
neprohrál i !

No tak to moc gratulujeme.☺
Říkal jste, že fotbal už nehrajete. Co

ostatní sporty?
Nic – není čas. . . ☺ To není výmluva,
ale bohužel tvrdá realita. Ale bez pohy
bu samozřejmě nejsem – docela mi
stačí třeba manuální víkendové práce
na chatě. ☺

A jiné koníčky?
Rodina – to je můj hlavní koníček. ☺

Co byste na tomto místě chtěl
vzkázat našim čtenářům?
Určitě bych apeloval na to, aby se „hý
bali“ – a rodiče aby své děti vedl i k po
hybu. Budu moc rád, když se k nám
přidá víc malých zájemců o sportování,
přičemž fotbal vůbec nemusí být to hlav
ní  u naší věkové kategorie od 4 let
nahoru obzvláště. I s ohledem na to,
že zase tol ik možností k organizova
nému sportování pro děti u nás v obci
bohužel nemáme.

A na závěr máme tradiční zlatou
rybku – co byste si od ní přál?
V prvé řadě samozřejmě zdraví – mys
lím prioritně na svoji rodinu, ale je to
přání obecné. A co se týče mých fot
balových svěřenců a mého působení
u nich, budu velmi rád, když se nám
bude i nadále dařit, když se nám bu
dou vyhýbat zranění a j iné nepříjem
nosti , kterých jsme si v posledních
dvou letech užil i určitě už dost.

K vašemu přání se jistě všichni rádi
připojíme.
Děkuji vám za naše čtenáře za váš
čas i za všechno, co pro holubické
děti a jejich rodiče i pro dobré jmé
no obce děláte.

HM
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Informace z obce 5

Blahopřejeme jubilantům

V říjnu slavili narozeniny:
Márová Anna
Hájek Václav
Němcová Eva
Rosenhőferová Hana
Kohout Josef
Poláčková Helena
Komárová Jana
Mašková Marcela

Listopadovými oslavenci jsou:
Hametová Marie
Burianová Drahoslava
Lebdušková Hana
Pašteková Klementina
Maršíková Vlasta
Klocová Libuše

A v prosinci slaví:
Košecký Josef
Ochotná Jiřina
Svojtková Marta
Ochotný Stanislav
Valtrová Venuše
Vrabcová Helena
Dalíková Ludmila
Táborská Jiřina

Všem oslavencům přejeme
hlavně pevné zdraví, hodně
štěstí, radosti a spokojenosti
do dalších let!

Poznámka redakce:
Věk našich oslavenců neuvádíme
s přihlédnutím k platnému zákonu
o ochraně osobních údajů.
Mezi jubilanty jsou uváděni pouze
ti občané obce, kteří v daném
měsíci slaví vyšší kulatiny  tedy
70, 75 a 80 let, a po 80. roce pak
každý další rok.
Na přání lze zveřejnění jména
oslavence zrušit (nejpozději před
uzávěrkou aktuálního vydání).

VÁNOČNÍ PROVOZPOPLATKY 2022
Na obecním úřadu budou od ledna
vybírány tyto poplatky na rok 2022:

1 . Poplatek za svoz
komunálního odpadu
► výše poplatku činí 750 Kč za
osobu přihlášenou v obci k trvalému
pobytu
Splatnost poplatku do 1 5. 2. 2022

2. Poplatek za psa
► 1 00 Kč za prvního psa
► 1 50 Kč za každého dalšího psa
Splatnost poplatku do 31 . 5. 2022,
nebo po pořízení psa. Povinnost
platit vzniká od 4. měsíce věku psa.

3. Poplatek za užívání
veřejného prostranství
► vozidla do 3,5 t  1 200 Kč/rok
► vozidla nad 3,5 t  2 400 Kč/rok

4. Poplatek za svoz
bioodpadu

► nádoba 1 20 l  1 1 6 Kč/měsíc
► nádoba 240 l  1 47 Kč/měsíc
Svoz probíhá od dubna do konce
listopadu. Pokud chcete svoz zahájit
později než v dubnu, doporučujeme
poplatek uhradit až v termínu, od
kdy svoz požadujete.

+ Připomínáme, že je možné využít
možnost zřídit si placení čtvrtlet
ních záloh na stočné.

Platby výše uvedených poplatků
lze provádět:
a) v hotovosti či platební kartou
na pokladně OÚ kdykoliv během
aktuálně platných úředních hodin;

b) bezhotovostní platbou na číslo
účtu 9 9 2 4 1 1 1 / 0 1 0 0 (Komerční
banka, a.s.). V případě platby ban
kovním převodem uveďte jako varia
bi lní symbol číslo popisné domu. Do
zprávy pro příjemce vepište, o jaký
poplatek se jedná a vaše příjmení.
Příklad: VS = 175; zpráva pro příjem
ce = Svoz KO, Novákovi (hlášeny tři
osoby); částka = 2 250 Kč (3 x 750 Kč)

Informace o ostatních poplatcích
najdete na obecním webu.

Upozornění: při podání žádosti
o zrušení trvalého pobytu vybírán
poplatek 100 Kč za každou dotče
nou osobu.

Děkujeme za pochopení a včasné
provedení patřičných plateb.

TRADIČNĚ: KAM S NÍM?
Od cca 3. do 20. ledna (dle potřeby)

bude u eurocesty v Holubím háji
přistaven speciální velký kontejner
na dosloužilé vánoční stromky.
Prosíme, nevhazujte stromky do

menších uzavíratelných červených
kontejnerů na bioodpad! Děkujeme.

Důrazně upozorňujeme, že nastalo ob
dobí zimní údržby komunikací, spojené
se shrabováním sněhu či posypy.
Porušení platných zákazů parkování
mimo vyhrazená místa a to především
v obytných zónách nebude při způso
bení jakékoliv komplikace tolerováno,
bude řešeno kompetentními orgány
a může dojít i k odtahu vozidla.
V zájmu bezpečnosti na komunikacích
apelujeme na vaši ohleduplnost, zdra
vý rozum a dobré sousedské vztahy.
Děkujeme za pochopení.

Obecní úřad Holubice:
○ 22. 1 2. otevřeno do 1 2.00 hodin
○ 23.  26. 1 2. zavřeno
○ 27.  28. 1 2. běžná otevírací doba
○ 29. 1 2. otevřeno do 1 2.00 hodin
○ 30. 1 2. 2021  2. 1 . 2022 zavřeno

Obecní knihovna bude uzavřena od
23. do 31 . 1 2. Paní Bittnerová se na
vás opět bude těšit v pondělí 3. ledna.

Pošta Tursko: od 27. do 31 . 1 2. bude
otevřeno pouze od 8 do 1 1 hodin, od
poledne bude zavřeno.
Pozor! Pošta vám v souvislosti se
změnou poštovní doručovatelky dů
razně doporučuje zkontrovat si řád
né označení zvonků a poštovních
schránek!

CHCETE BEZOHLEDNÝM
PARKOVÁNÍM ZAVINIT
NEHODU, ZNEMOŽNIT
ÚDRŽBU KOMUNIKACE
NEBO OMEZIT PRŮJEZD
VOZIDLŮM ZÁCHRAN

NÝCH SLOŽEK?
A TO SE VYPLATÍ!
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CO S PODZIMEM A NASTÁVAJÍCÍ ZIMOU ŘEŠILI NAŠI ZASTUPITELÉ?

Dne 26. října proběhlo letos v pořadí osmé veřejné
zasedání zastuptelstva obce HolubiceKozinec. Naši
zastupitelé na něm schválil i :

► Rozpočtové opatření obce Holubice č. 7/2021
Zastupitelstvo obce po projednání schváli lo změny oproti
plánovanému schválenému rozpočtu ve znění návrhu.
Rozpočtovým opatřením dojde v souladu s ustanovením
§ 1 6 zákona č. 250/2000 Sb. , v platném znění o rozpoč
tových pravidlech územních rozpočtů ke změně závaz
ných ukazatelů rozpočtu obce, avšak rozdíl mezi příjmy
a výdaji se nemění.

► Obecně závaznou vyhlášku č. 1 /2021 o stanovení
systému odpadového hospodářství
Zastupitelé se usnesli vydat na základě § 59 odst. 4 zá
kona č. 541 /2020 Sb. , o odpadech, a v souladu s § 1 0
písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 1 28/2000 Sb. ,
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, tuto obecně
závaznou vyhlášku s účinností ode dne 1 . 1 . 2022.

► Uzavření veřejnoprávní smlouvy s obcí Lichoceves
Zastupitelstvo po projednání schváli lo při jetí investiční
dotace od obce Lichoceves ve výši 300.000, Kč na
pořízení automobilové cisterny pro jednotku sboru dobro
volných hasičů Kozinec.

► Uzavření smlouvy o dílo s městem Libčice nad
Vltavou
Předsedající starostka seznámila zastupitele s obsahem
předložené smlouvy o dílo s městem Libčice nad Vlta
vou, kde se město zavazuje zabezpečit výkon pečova
telské služby pro naše občany v období od 1 . 1 . 2022 do
31 . 1 2. 2022.

► Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo s Perspol
– VH s.r.o.
Zastupitelstvu obce byl předložen návrh dodatku č.1 ke
smlouvě o dílo se spol. Perspol – VH s.r.o. Předmětem
dodatku je prodloužení termínu dokončení stavby a to do
30. 6. 2022. Nutnost prodloužení termínu vznikla na zá
kladě zpoždění realizace kabelových rozvodů firmy ČEZ
Distribuce a tím nemožnosti dokončit chodníky a terénní
úpravy při výstavbě 1 4 rodinných domů v lokalitě Pod
Šatlavou.

► Uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo s ACG
Real s.r.o.
Zastupitelstvu obce byl předložen návrh dodatku č. 2 ke
smlouvě o dílo se spol. ACG Real s.r.o. Předmětem
dodatku jsou vícepráce a méněpráce podložené změno
vými l isty.

► Schválení zadání územního plánu obce Holubice
Zastupitelstvo obce Holubice schváli lo dle § 6 odst. 5
písm. b) zákona č. 1 83/2006 Sb. , o územním plánování
a stavebním řádu, zadání územního plánu Holubice.

► Záměr směny části pozemku p. č. 56/1 v k. ú.
Kozinec
Zastupitelstvo obce Holubice schváli lo záměr směnit část
pozemku obce p. č. 56/1 v k. ú. Kozinec (viz obrázek),
vymezenou geometrickým plánem pro rozdělení
pozemku č. 43623/2021 , vyhotoveným společností
GeoSM s.r.o. , IČ: 08431 329 jako nový pozemek p. č.
56/6 o výměře 351 m2, druh pozemku: zahrada, s paní
Helenou Zmeškalovou, bytem Kozinec 39, 252 65 Ho
lubice, za pozemek paní Zmeškalové p. č. 57/9 o výměře
50 m2, druh pozemku: zahrada v k. ú. Kozinec, kdy
směna bude provedena při finančním vypořádání rozdílu
hodnot směňovaných pozemků.

► Žádost organizace Kvalitní podzim života z. ú.
Vestec o poskytnutí příspěvku na zajištění pečova
telské služby pro naše občany
Zastupitelstvo obce po projednání schváli lo spolufi
nancování za každého občana ve výši 1 00, Kč na hodi
nu základní péče.

► Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 o místním
poplatku
Zastupitelstvo se usneslo vydat na základě § 1 4 zákona
č. 565/1 990 Sb. , o místních poplatcích, ve znění po
zdějších předpisů, a v souladu s § 1 0 písm. d) a § 84
odst. 2 písm. h) zákona č. 1 28/2000 Sb. , o obcích, ve
znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku
č. 2/2021 . Vyhláška nabývá účinnosti dne 1 . 1 . 2022.

► Uzavření smlouvy se společností ANTA spol. s r.o.
jako vybraným zhotovitelem projektové dokumentace
novostavby základní školy II. stupně
Předsedající seznámila zastupitele s výsledkem výběro
vého řízení v rámci veřejné zakázky akce „Projektová
dokumentace – DUR – novostavba základní školy I I . stu
peň“. Vítězným dodavatelem byla vybrána společnost
ANTA spol. s r. o. , která byla na základě hodnocení
nabídek vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější,
neboť v rámci všech kritérií obdržela hodnotící komisí
nejvyšší počet bodů. Zastupitelstvo pověři lo starostku
obce podpisem smlouvy o dílo.
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► Uzavření směnné smlouvy s paní H. Zmeškalovou
Starostka obce seznámila zastupitele s obsahem návrhu
směnné smlouvy, která byla zpracována na základě vy
věšeného záměru. Předmětem směny jsou pozemky vy
mezené geometrickým plánem č. 43623/2021 .

► Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s ČEZ
Distribuce a. s.
Zastupitelstvu obce byla předložena smlouva o budoucí
smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umís
tění stavby č. IV1 26020665/SOBSVB/1 Holubice p. č.
73/2  KNN. Jednorázová náhrada obci bude 33.800 Kč.

► Vyvěšení záměru o prodeji části obecního
pozemku p. č. 349/1 v katastrálním území Holubice
Zastupitelstvo obce Holubice schváli lo záměr prodat část
pozemku p. č. 349/1 v k. ú. Holubice v Čechách (viz
obrázek), vymezenou geometrickým plánem pro rozdě
lení pozemku č. 555294/2021 , vyhotoveným Ing. Micha
lem Rösslerem, IČ: 744061 24, jako nový pozemek p. č.
349/36 o výměře 27 m2, druh pozemku: ostatní plochy,
způsob využití: j iná plocha, za kupní cenu ve výši
nejméně 7 290 Kč.

V době tisku těchto Našich novin dne 1 4. 1 2. proběhlo
poslední letošní veřejné zasedání zastupitelů obce.

Zápis z něj najdete na obecním webu
www.holubicekozinec.cz, stejně jako plná znění všech

zápisů z veřejných zasedání zastupitelstva.

Výběr ze zápisů: HM

Plán veřejných zasedání zastupitelstva obce
HolubiceKozinec na rok 2022:

22. 2., 29. 3., 26. 4., 31 . 5., 28. 6.,
27. 9., 25. 1 0., 29. 1 1 ., 1 3. 1 2.

(Veřejná zasedání mohou být v případě potřeby svolána i mimo
tyto termíny nebo přesunuta na jiný termín.

Změna termínu bude včas oznámena.)

Srdečně vás zveme.
Veřejná zasedání se konají vždy od 1 8.00 hodin
v zasedací místnosti Obecního úřadu Holubice.
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Dne 23. listopadu se konalo další veřejné zasedání za
stupitelstva naší obce. Zastupitelé na něm schválil i :

► Rozpočtové opatření obce Holubice č. 8/2021
Zastupitelstvo obce po projednání schváli lo změny oproti
plánovanému schválenému rozpočtu ve znění návrhu.
Rozpočtovým opatřením dojde v souladu s ustanovením
§ 1 6 zákona č. 250/2000 Sb. , v platném znění o rozpoč
tových pravidlech územních rozpočtů ke změně závaz
ných ukazatelů rozpočtu obce, avšak rozdíl mezi příjmy
a výdaji se nemění.

► Záměr směny pozemku p. č. 349/3 v k. ú. Holubice
Zastupitelstvo obce Holubice schváli lo záměr směnit po
zemek obce p. č. 349/3 o výměře 38 m2, druh pozemku:
zahrada, v k. ú. Holubice v Čechách (viz obrázek) za
část pozemku p. č. st. 59 v k. ú. Holubice v Čechách, vy
mezenou geometrickým plánem pro rozdělení pozemku
č. 555294/2021 , vyhotoveným Ing. Michalem Rösslerem,
IČ: 744061 24, jako nový pozemek p. č. 633 o výměře
5 m2, druh pozemku: ostatní plochy, způsob využití: j iná
plocha, s vlastníkem tohoto pozemku, když směna bude
provedena při finančním vypořádání rozdílu hodnot smě
ňovaných pozemků.

► Smlouvu o bezúplatném převodu majetku ve pros
pěch JSDH Kozinec
Předsedající starostka seznámila zastupitele s předlože
ným návrhem smlouvy s Hasičským záchranným sborem
hlavního města Prahy o bezúplatném převodu majetku
č. j . HSAA1 09261 /2021 . Předmětem smlouvy je maje
tek pro potřeby JSDH Kozinec.

► Smlouvu o bezúplatném převodu majetku  osob
ního automobilu pro potřeby JSDH Kozinec
Předsedající seznámila zastupitele s předloženým návr
hem smlouvy s Hasičským záchranným sborem hlavního
města Prahy o bezúplatném převodu majetku č. j . HSAA
1 09262/2021 . Předmětem smlouvy je osobní automobil
ŠKODA FABIA KOMBI pro potřeby JSDH Kozinec.
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PODZIMNÍ VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ POTĚŠILO OPĚT JIŽ TRADIČNÍM POJETÍM
V sobotu 23. října proběhlo v zasedací místnosti obecního úřadu podzimní vítání našich nových občánků. A sláva  mohli
jsme je uspořádat tak, jak jsem byli zvyklí před horšími časy  tedy hromadně, slavnostně, s programem, se vším všudy.
Budoucí malé kamarády přivítaly recitačním vystoupením děti z Mateřské školy Holubice pod vedením paní učitelky Holeč
kové. Děti a rodiče se nafoti l i , zapsali do kroniky a byli obdarováni květinami a pamětními l isty. Na památku si tentokrát
odnesli originální stužkované plyšáky  tučňáky.
Všem rodinám přejeme pevné zdraví, hodně štěstí, lásky a spokojeného života v naší obci. A doufáme, že až na jaře opět
dozraje čas uvítat nové občánky, bude moci vítání opět proběhnout v plné slávě podle tradičního scénáře.

Foto: editbiro.cz

Viktor Hon Theodor Schroll Josef Antonín Mrázek

Němečková Rozálie Štěpán Budín Vanessa Zach Jonáš Feszanicz

Jáchym Kučera
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PRÝ ČLOVĚK MÁ SI NĚCO PŘÁT,
KDYŽ HVĚZDA K ZEMI PADÁ...

Dne 1 5. l istopadu se po dvou letech
uskutečnilo oblíbené předvánoční set
kání místních seniorů . Zda proběhne,
nebylo j isté do poslední chvíle  samo
zřejmě z důvodu koronavirové pande
mie. Pro bezpečí všech musel mít kaž
dý účastník prodělané očkování, nebo
negativní test.
V zasedací místnosti obecního úřadu
nás po zaujetí míst přivítala paní sta
rostka Ježková stejně jako hudebníka
pana Blína s jeho kolegou. Poté j iž
uvedla velmi milou a vzácnou návštěvu
 pana Pepíčka Zímu . Uvítal i jsme jej
vřelým potleskem. Přišel pomalu, za
pomoci francouzských holí, ale s ús
měvem a dobrou náladou. Všechny
pozdravil a hned zaháji l svůj program,
tvořený řadou písní, které skvěle za
zpíval k nahranému doprovodu  ten
pouštěla paní starostka přes počítač.
Kromě zpěvu pan Josef Zíma vyprávěl

o svém životě, o své rodině, o zná
mých osobnostech, o herectví, pohád
kách a fi lmech. . . Ptal se nás i na dota
zy, což se neminulo účinkem  ptal i
jsme se a on se zjevným zájmem a ra
dostí odpovídal.
Obdivovali jsme jeho paměť  ode
zpíval bezchybně všechny texty připra
vených písní. Úsměv ani hlas se za ta
léta nezměnil  zpíval opravdu krásně,
čistě a jistě. Vizáž se pravda malinko
proměnila, ale roky Josefu Zímovi vů
bec neubraly na šarmantnosti . Stěžo
val si jen na své nohy, že ho už ne
chtějí tol ik poslouchat. . .
Když dokončil svůj program, všichni
jsme se společně vyfoti l i a poté jsme
se s Pepíčkem Zímou rozloučil i velkým
potleskem. Zájemcům dokonce rozdá
val podpisy.
Zábavný program pak pokračoval hra
ním a zpěvem pana Blína a jeho ko

legy. Hrál i téměř bez přestávky až do
osmé hodiny večerní, kdy se s námi
rozloučil i , odměněni opět naším vel
kým potleskem.
Vše proběhlo k naší spokojenosti , jen
škoda, že nás hlavně díky těm korona
virovým opatřením a omezením ne
mohlo být více. Jiné roky nás bývalo
dvakrát tol ik.
Když skončil oficiální program, ještě
jsme si asi hodinku povídal i , pojedl i ,
popil i připravené občerstvení, vesele
se zasmáli . Jak svíčky na stolech do
hořívaly, tak jsme se pomalu vzájemně
rozloučil i a vraceli se do svých do
movů.
Obecnímu úřadu patří naše velké po
děkování za perfektní zorganizování
celé této akce.

Za všechny účastníky své poznatky
zapsala Hana Zmeškalová



V letošním školním roce máme u nás
ve škole 1 66 žáků. Novinkou je pří
pravná třída pro děti s odkladem školní
docházky nebo pro děti, kterým by po
slední rok před nástupem do školy ve
školce nestačil . V naší přípravce je 1 1
žáků, pracuje s nimi paní učitelka Hana
Jirásková. Děti si zde zvykají na školní
režim, pracují na prohlubování doved
ností, které j im usnadní nástup do
první třídy. Cvičí si sluchovou analýzu
a syntézu, uvolňují si ruce pro psaní,
vytvářejí různé výrobky, chodí ven i do
tělocvičny. V odpoledních hodinách
mohou navštěvovat školní družinu, kde
se seznamují se staršími spolužáky.
Do následujícího školního roku doporu
čuj i všem rodičům, kteří by o tuto třídu
měli zájem, aby již začali s přípravou.
K při jetí do přípravné třídy je totiž po
třeba mít doporučení z pedagogicko
psychologické poradny a čekací lhůty
na vyšetření jsou velmi dlouhé.
I v tomto školním roce nás zasáhla ur
čitá omezení v souvislosti s pandemií
nemoci covid1 9. Zatím jsou naštěstí
dopady na provoz školy minimální.
Nemoc a karanténa se samozřejmě
škole nevyhýbá, ale držíme ji alespoň
zatím zdárně na uzdě díky odpověd
nosti všech zaměstnanců školy a rodi
čů žáků. Všichni zaměstnanci školy se
testují, nerozl išujeme očkované a ne
očkované. Pokud se objeví pozitivní
test, okamžitě jednáme s hygienou
(nečekáme na iniciativu z její strany)
a rodiče ihned informujeme ohledně
karantény dětí. Jedna třída přešla na
onl ine výuku ze dne na den. Je vidět,
že už jsme připraveni na vše, i na ja

koukoli změnu.
I přes určitá aktuálně platná ome
zení se nám podaři lo uskutečnit
oslavu svátku svatého Martina
v Tursku. Žáci spolu s učitel i

předvedli svatomartinské písně,
zúčastni l i se lampionového průvodu

a díky zřizovatel i školy si mohli užít
dokonce i pouťové atrakce. Děkujeme
všem, kteří si koupil i svatomartinské
rohlíčky, za příspěvek do školního roz
počtu. Vybereme a koupíme za něj pro
děti něco hezkého.
Do konce roku už moc času nezbývá.
Proto nám všem přeji krásné vánoční
svátky, pěkné prázdniny a hodně zdra
ví a štěstí do nového roku. Bude plný
dvojek, tak snad i šťastnější.

Mgr. Renata Vařechová
ředitelka ZŠ Tursko/Holubice

Ze školních lavic a laviček

NOVINKY NA NAŠÍ ZÁKLADNÍ ŠKOLE
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V naší mateřské školce probíhá pro
sinec letošního roku opět ve znamení
rozzářených dětských očí, úsměvů,
zvědavosti a práce s vánočními sym
boly, byť ani nás neminula koronaviro
vá epidemie. Přesto se stále snažíme
dětem dopřát alespoň ty akce, které
nám prozatím krajská hygienická sta
nice nezakázala.
V pátek 3. 1 2. k nám zavítal Mikuláš
s andělem . Čertíci tentokrát přišl i dva
– malý a velký. S každým z dětí Miku
láš vážně promluvil , pochváli l , ale
z Velké zlaté knihy hříchů připomněl
i všechny prohřešky, které děti mohly
napravit básničkou či sl ibem, že už bu
dou hodné. Čertíci nikoho neodnesli .
Všechny děti nakonec dostaly vánoční
balíček s dobrotami. Pekelné uhlíky
v sáčcích chyběly. . .
V úterý 8. prosince jsme mohli s dětmi
navštívit pražské Planetárium a shléd
nout fi lm ve formátu 3D s názvem Po
laris I I – Lucie. Dětem se výlet do Pra
hy i s představením moc líbi l .
Děkujeme všem, kteří jsou nám nápo
mocni v této nelehké době. Pevně věří
me, že příští rok bude již lépe a že nás
koronavir už tol ik nepotrápí.
Za celou školku přeji všem překrásné,
kl idné Vánoce, mnoho zdraví a šťastný
nový rok 2022.

Mgr. Eva Bělíková
ředitelka MŠ Holubice

JAK PROBÍHÁ LETOŠNÍ ADVENT VE ŠKOLCE?
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PF 2022
Když jsme si přáli do nového roku naposledy, doufali jsme, že smutné zkušenosti

prazvláštního loňského roku vezme čas a všechno už bude jako dřív, tak nějak

normální. Dnes víme, že bohužel doteď není. Moudří lidé říkají, že se nás špatné

zkušenosti drží, dokud se z nich nepoučíme. Jeden pohled je osobní: každý se může

podívat sám na sebe, jakým byl, jaký je a jaká by si mohl dát předsevzetí, aby byl

lepším. Druhý pohled je společenský  ten, který nás spojuje do menších i větších

skupin. Naše obec je jednou z nich. Co nám covid vzal, dobře víme. Mrzí nás, že

jsme se nemohli setkávat, že se nepořádaly akce, na které jsme byli zvyklí a které

nás stmelovaly. Ano, zjistili jsme, že můžeme bezstarostně proplouvat životem,
plánovat, na něco se těšit, ale že všechno může ze dne na den pominout. Že na to musíme být připraveni. A že si musíme

víc vážit všeho, co máme a co nás v dobrém potkává. Možná tohle má být pro nás to poučení...

V každém případě nesmíme ztrácet naději a optimismus  však ty tři dvojky v čísle 2022 mají prý být velmi šťastné, mají

být branou k transformaci světa k lepšímu. Pojďme tomu věřit a dělat pro to vše, co bude v našich možnostech a silách.

A tak:
Připijme si nejen na Nový rok, ale taky na naše další šance dělat všechno správně. (Oprah Winfrey)

Vážení spoluobčané,

přejeme vám krásné vánoční svátky a úspěšný nový rok 2022, prožitý ve zdraví, lásce a spokojenosti.

Zastupitelé a zaměstnanci Obce HolubiceKozinec a redakce Našich novin

OBECNÍ STROM BYL ROZSVÍCEN BEZ TRADIČNÍ SLÁVY A TRHŮ,
ALE ASPOŇ MIKULÁŠ K NÁM ZAVÍTAL  A S VELKÝM ÚSPĚCHEM
S ohledem na situaci, rizika a nařízená
omezení jsme museli letos opět zrušit
j iž tradiční slavnostní rozsvěcení obec
ního stromu s programem a vánočními
trhy. Protože ale termín původně plá
novaných oslav padl právě na Mikulá
še, rozhodli jsme se zachovat jako
venkovní akci, kde se najednou zase
tol ik nepotká, alespoň jeho návštěvu
s nadílkou. A to s nadílkou bohatou a
pro každé dítě, které přišlo.
Mnoho dětí dokázalo Mikuláši a jeho
družině přednést velmi pěknou recitaci
nebo zpěv, byť našl i se i tací, kteří hrů
zou z čerta (a že ten tedy hrozný byl!)
a při vědomí vlastních hříšků ze sebe
nic kloudného vyloudit nedokázali . . .
Zlobiví slíbi l i , že se polepší. Ovšem to
byly děti  možná by před Mikuláše mě
lo předstoupit řada dospěláků, obzvláš
tě těch, co poslední dobou vídáme
v televizi a dalších médiích. . .
Děti i rodiče si návštěvu Mikuláše užil i
jako jednu z mála akcí, která se v rám
ci letošního covidově nešťastného pod
zimu mohla uskutečnit.
Děkujeme všem za účast a sponzorům
za hodnotné příspěvky do nadílky:

* Petra Millerová  Pojízdná kavárna
Kafe v hrnku

* Klein Elektroslužby
* Perspol  VH s. r. o.
* Miroslav Pavlíček
* ACGReal s. r. o.
* ANTA spol. s r. o.





Informace u obce

JAKÉ ZRCADLO NÁM NASTAVILY LETOŠNÍ VOLBY?
Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky konané ve dnech 8. 1 0. – 9. 1 0. 2021

Obec Holubice:

Voliči v seznamu 1 325
Vydané obálky 962
Odevzdané obálky 962
Platné hlasy 957
Platných hlasů 99,48 %

Volební účast (Holubice) 72,6 %

Volební účast (ČR) 65,43 %

Naše obec se postupně rozrůstá a ukázalo se, že je na čase pojmenovat všechny ulice, které dosud svá jména neměly 
jen čísla domů už pro orientaci záchranných složek či zásilkových služeb přestala stačit. Proto zastupitelé připravil i
a schváli l i koncept pojmenování ul ic v obci  Holubicích i Kozinci. Vycházeli přitom z obecně zažitých jmen, specifikací nebo
typických vlastností oblastí, kde se jednotl ivé ul ice nacházejí. Co to pro vás znamená? Nově si můžete všude do kontaktů
psát jak název obce, tak ul ici a číslo domu. Co se týká změn průkazů, ve kterých se adresa vyskytuje, tak díky novelizaci
příslušného zákona v případě zavedení jmen ulic není nutné především občanské průkazy okamžitě měnit  do budoucna
s tím však můžete počítat. Podnikatelé a živnostníci ale musejí tuto změnu bez zbytečných prodlev nahlásit do obchodního
a živnostenského rejstříku.

DŮLEŽITÉ: VŠECHNY ULICE U NÁS V OBCI MAJÍ NOVĚ SVÁ JMÉNA
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JAK SE VYVÍJEJÍ STAVEBNÍ AKCE V OBCI?
Projekt 1 4 rodinných domů

Doufal i jsme, že se do konce roku po
daří real izovat v lokalitě Pod Šatlavou
chodníky a terénní úpravy. Bohužel ze
strany společnosti ČEZ došlo ke zpož
dění s pokládkou kabelových rozvodů,
a díky tomu nebylo možné navazující
stavební úpravy provést.
Předpokládané dokončení prací na za
síťování zmíněných pozemků se tak
posunulo na jaro 2022 a do poloviny
roku pak počítáme s jej ich následným
prodejem.
Bohužel se na spádu prací projevi ly
problémy spojené s pandemií. Musíme
doufat, že se již všichni brzy dočkáme
dokončení projektu, na které j iž mnozí
z vás delší dobu čekají. Děkujeme za
pochopení a trpěl ivost.

Hasičská zbrojnice

Práce na rekonstrukci hasičského do
mu byly s ohledem na specifika stavby
velmi náročné. Aktuálně stavební prá
ce finišují a probíhá schvalovací řízení.
Obec děkuje představitelům SDH
Kozinec za účast na kontrolních dnech
a cenné připomínky, vycházející z reál
ných potřeb a zkušeností hasičů. Ob
jekt bude sloužit prioritně jej ich potře
bám, ale záměrem bylo přivést sem
i děti . Velmi si vážíme, že naši do
brovolní hasiči dokázali v původních
tristních a následně i v provizorních
podmínkách zachovat bojeschopnost
jednotky.
V příštím vydání Našich novin vám
o této stavbě a o využití nově vzniklých
prostor přineseme další informace.



Starší přípravka
Zakončila úspěšně velmi nabitou se
zonu, když v okresním přeboru vyhrála
všechny své zápasy a s předstihem si
zajisti la první místo ve své skupině.
Získali jsme 27 bodů se skórem 70:24.
V krajské mini l ize si také nevedeme
vůbec špatně a hrajeme velmi vyrovna
né zápasy s okresními městy. Po pod
zimní části se držíme v horní polovině
tabulky. Velmi spokojeni jsme byli s do
cházkou na tréninky, kdy jsme se často
scházeli v plném počtu 1 3 hráčů.

Mini přípravka
Pro pidi l idi byla podzimní část ve
znamení konfrontací s vrstevníky na
Prazezápad. Zúčastni l i jsme se pěti
turnajů, přičemž jsme jeden i pořádali ,
a rozhodně jsme se neztrati l i . Jen sys
tém, kdy se hraje na počet branek a ni
kol iv na body, připravil naše nejmladší

Starší žáci
Vzhledem k malému počtu hráčů této
kategorie (pouze šest!  jde o ročníky
20072008) jsme museli vytvořit sdru
žené družstvo s Velkými Přílepy a naši
hráči hrají proto na jej ich hřišti . Dopo
sud odehrál i 6 zápasů. Jednou vyhrál i
a pětkrát odešl i poraženi.

Mladší žáci
Na podzim odehrál i 9 zápasů s bilancí
7 výher, 1 prohra a 1 remíza (a násled
ně prohra na penalty). Celkem kluci
nastřílel i 44 branek a 1 5 dostal i . Do
jarní sezony půjdeme ze třetího místa
v tabulce s nepatrnou ztrátou na první
dvě příčky. Mladším žákům, vzhledem
k tomu, že je j ich v této kategori i pouze
9 (ročníky 2009201 0), po celou dobu
vysokou měrou pomáhali hráči ze star
ší přípravky, kteří tak získávali cenné
zkušenosti do dalších zápasů.

SEZÓNU JSME TENTOKRÁT DOHRÁLI  OTÁZKOU JE JAK...

Fotbal

o celkové vítězství. V současnosti je
našich nejmenších fotbalistů a fotbalis
tek celkem šestnáct.

Rozloučení s ukončeným podzimem
jsme letos bohužel nedělal i vzhledem
k vývoji epidemiologické situace. Věří
me, že si to na jaře užijeme o to víc.
I přesto, že sezóna skončila, trénovat
budeme nadále dle počasí na holubic
ké umělce až do Vánoc.

Je j iž tradicí, že na tomto místě
vyzývám zájemce z řad dospělých,
nebo i odrostlé mládeže, aby se zapo
j i l i do výchovy našich malých fotbalistů.
A samozřejmě se obracím i na rodiče
potenciálních malých fotbalistů  dopl
nit potřebujeme naše týmy především
o ročníky 2008 až 201 4.
Obracet se můžete na pana Jiřího
Fojtíka na telefon 724 889 230.

Zimní příprava A týmu začíná 1 8. 1 .

Všem funkcionářům Sokola, hráčům,
trenérům i našim fanouškům přejeme
štastné a veselé Vánoce a do nové
ho roku hlavně pevné zdraví a hod
ně štěstí  nejen fotbalového.

Rádi bychom na tomto místě zmínil i ,
že jsme díky sponzorům mohli koupit
novou traktorovou sekačku . Bude ji
obsluhovat pan Marian Svojtka, který
v této důležité funkci vystřídal pana
Antonína Fassmana. Pan Fassman se
o fotbalový trávník staral celých
jedenáct sezón, za což mu TJ Sokol
Holubice moc děkuje.

JAKÝ BYL PODZIM U NAŠÍ FOTBALOVÉ MLÁDEŽE?

Výsledkový servis
I .B třída skupina B  náš A tým

(povšimněte si obzvláště, kdo dával
naše branky. . . )

9. 1 0.
FK Slavoj Stará Boleslav : Holubice
8:3 (3:1 )
Naše branky: 1 2. Valtr Fi l ip, 56. Valtr
Fi l ip, 89. Valtr Fi l ip

1 7. 1 0.
Holubice : SK Slavia Velký Borek
1 :1 (0:0)
Naše branka: 83. Valtr Fi l ip

23. 1 0.
TJ Sokol Chotětov : Holubice
5:3 (3:2)
Naše branky: 1 0. Valtr Fi l ip, 42. Valtr
Fi l ip, 69. Valtr Fi l ip

30. 1 0.
TJ AFK ELETIS Lužec : Holubice
1 :4 (1 :3)
Naše branky: 20. Valtr Jiří, 45. Valtr
Jiří, 45. Valtr Fi l ip, 49. Valtr Fi l ip

7. 1 1 .
Holubice : TJ Slavia Radonice
3:0 (1 :0)
Naše branky: 21 . Tománek Jan, 59.
Brož Lukáš (pen.), 90. Valtr Fi l ip

Díky šestibodovému zisku z posled
ních dvou zápasů podzimu přezimuje
me na 1 0. místě tabulky se 1 4 body.
Nic moc, ale taky bylo hůř. . . Musíme
doufat, že se nám v jarní části soutěže
bude více dařit.
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Velké poděkování patří sponzorům:

Marek Dvořák  MAREL a spol. s r. o.
 divize ELEKTRO

Autoškola Vocílka
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Pěvecký sbor SCANDULA
z Libčic nad Vltavou

vás a vaše přátele zve na tradiční

U HOLUBICKÉ ROTUNDY

pondělí 20. PROSINCE od 18.00 hodin

Adventní a vánoční písně zpívá Scandula

VÁNOČNÍ ZPÍVÁNÍ

Upozorňujeme na možnost změny programu či zrušení akcí dle aktuálně platných bezpečnostních opatření.

Vyklízíme domy, byty, pozůstalosti,
sklepy, půdy, prostory zničené po požáru

či jiném typu škody.

Vyklidíme, uklidíme a vše odvezeme.

► vyklízení

► stěhování

► letní údržba

► zimní údržba

► ochrana proti holubům

► odvoz a likvidace eternitu/azbestu

► tepování

Kontakty:

www.chcivyklidit.cz • info@chcivyklidit.cz

+ 420 778 550 134



Naše noviny  periodický tisk územního samosprávného celku. Vydává: Obec HolubiceKozinec. Redakční tým: Alena Plachá (AP),
Hana Marešová (HM), Eva Ježková (EJ) ● Přispěvatelé: zaměstnanci OÚ, škol, vedoucí sportovních klubů, spolků a sdružení ●

Vychází 1 x za 23 měsíce v nákladu 1 000 ks ● Registrační číslo na Ministerstvu kultury ČR: MK ČR E 1 8946 ● Pro občany obce výtisk
zdarma ● Obec neodpovídá za obsah placené inzerce. ● Tisk zajišťuje firma KSIGN advertising solutions, s.r.o. , Kralupy nad Vltavou ●

Uzávěrka dalšího čísla: únor 2022 (avizo příspěvku je nutné zaslat s dostatečným předstihem, podklady co nejdříve) ●
Další číslo vychází: únor/březen 2022 ● Kontakty  noviny: tel . 723 236 283, email nase.noviny.holubice@seznam.cz

Zastupitelstvo obce: Ing. Eva Ježková (starostka), Petr Satrapa (místostarosta); členové zastupitelstva: Ing. Jan Mil ler, Markéta
Pilecká, Ing. Daniel Dubský, Ondřej Šrámek, Věra Bittnerová, Tomáš Nedvídek, Ing. Lucie Chorváthová ● Adresa: Holubice č. p. 1 75,

Tursko 252 65 ● Kontakty: tel . 31 5 786 086, 605 1 49 280, email sekretariat@holubicekozinec.cz ● www.ho l ub i cekozi n ec. cz




